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Bemutatkoznak a Polgári Összefogás Szarvasért
Választási Szövetség képviselõjelöltjei

Tisztelt Választópolgáraim!
Hodálik Pál vagyok a 8. számú válasz-

tókerület önkormányzati képviselõje, és
egyben a 2006. október 1-i helyhatósági
választások képviselõ-jelöltje.

Ebben a körzetben születtem, jelenleg
is itt lakom (bármilyen más pletykák is
terjengenek a városban), itt jártam óvoda,
iskolába, itt él a családom, és nagyon sok
barátom, személyes ismerõsöm. Jól isme-
rem a körzet mindennapos gondjait, ezért
is vállaltam annak idején a képviselõsé-
get. Munkám során azonban rá kellett jön-

nöm, hogy egy önkormányzati képviselõnek sokszor a város egészében
kell gondolkodni, és e mentén kell döntenie, cselekednie. Ugyanakkor
mindig fel kell ismernie azokat a lehetõségeket, melyeket kiaknázva a
körzet fejlõdését segítheti elõ. Fiatalos lendületemet és tenni akarásomat
kihasználva két bizottság munkájában is részt vettem. Így tagja voltam az
Idegenforgalmi Bizottságnak, és tagja, majd késõbb elnöke voltam a Gaz-
dasági és Közbeszerzési Bizottságnak.

A ciklus azonban a végéhez közeledik, és ilyenkor ez a számvetések
ideje is. Az alábbiakban a teljesség igénye nélkül összefoglalnám képvi-
selõi munkám lényegét és eredményeit, kérem, tekintsék át. Ezeket az
eredményeket közösen Önökkel együttmûködve tudtam elérni az elmúlt
négy évben. A lakossági fogadóórák és a körzet ismerete alapján termé-
szetesen felmértem az igényeket, így a megvalósult programpontok mel-
let már a jövõ feladatai is itt szerepelnek.

Elöljáróban szeretném tájékoztatni, hogy a város pénzügyi helyzetére
való tekintettel ebben a ciklusban nem volt képviselõi alapunk, tehát nem
állt rendelkezésre olyan összeg, amelyet saját választókerületünkben költ-
hettünk volna el, pedig ezzel a kisebb „fejlesztéseket” meg tudtuk volna
esetleg oldani. (Járda és útfelújítások, belvíz elvezetõ rendszer javítása).
– Régi közös álmunk megvalósítása érdekében, miszerint a városmel-

lék is jól megközelíthetõ legyen, segítettem és támogattam a Benka
Gyula utca megépítését.

– Kezdeményeztem, hogy a Martinovics Ignác utca is szilárd útburko-
latot kapjon. Ezt siker koronázta, ma már egy korszerû hat méteres
úton járhatunk.

– Sikerült elérnem, hogy az Áchim L. A. utca hiányzó szakaszának ki-
vitelezésével az összekötésre kerüljön a Martinovics utcával.

– A város mellékén, az „ajakon” épülõ ipartelepi út közel negyedmilli-
árd forintos beruházását is támogattam. Ez az új szilárd burkolatú út
nem csak az Ipari Park megközelítését szolgálja, de lehetõvé teszi új
vállalkozások letelepedését, ezáltal hozzájárulva új munkahelyek te-
remtéséhez. Ennek eredményeként egy mélyépítési vállalkozás te-
lephelyének létesítése már most folyamatban van.

– Ehhez kapcsolódóan kezdeményeztem az Ipari Park további infrast-
ruktúrájának fejlesztését az új vállalkozások letelepedése, és a
meglévõk fejlõdése érdekében. – ezáltal is elõsegítve a munkahely-
teremtést.

– Körzetünkben sok gondot jelentett a közvilágítás hiánya, illetve mû-
ködésének fenntartása, ezért közös munkával elértük, hogy a közvilá-
gítást bõvítsük, az elavult égõket korszerûekre cseréljük. Természete-
sen itt is tervezünk még további bõvítéseket az idõközben összegyûlt
lakossági igények alapján.

– Az új építményadó rendeletbe módosító indítványomra bekerült a ko-
rábbi kommunális beruházásokhoz kötött adókedvezmény, mely kör-
zetünk nagyon sok háztartását érintette.

– Kezdeményezésemre a körzetben is kialakításra került szelektív hul-
ladékgyûjtõ sziget, valamint elhelyezésre került új buszváró.

– Támogattam a bérlakás-építési programot, ugyanakkor örömmel ta-
pasztaltam, hogy a körzetben is épült egy üzleti alapon szervezõ-
dõ társasház, mely a fiataloknak adott otthonteremtési lehetõséget.

– A körzetünkben az önkormányzati tulajdonú földterületeken épült in-
gatlanok tulajdonosai kezdeményezésemre ma már igény esetén meg-
vásárolhatják a telkeket, így is növelve ingatlanaik értéket, és egyút-
tal rendezve a tulajdoni viszonyokat.

– Körzetünk határán található az Ó-temetõ, mely sajnos jelenleg nem a
legszebb látványt nyújtja. A terület problémáinak egyik lehetséges
megoldásaként kezdeményeztem egy alapítvány létrehozását. Az „Ala-
pítvány az Ó-temetõért” nevû civil szervezõdés Kuratóriumának mun-
kájában is szerepet vállaltam.

– Támogattam a Dózsa György úti óvoda felújítására irányuló pályáza-
tok beadását – sajnos ezen a területen kevés sikerrel jártunk. Javasol-
tam továbbá az óvoda teljes rekonstrukciós tervének elkészítését.

– Céljaim között szerepelt a Dózsa György úti Idõsek Klubja fejleszté-
sének támogatása.

– Részt vettem a III. Lovas Világtalálkozó Szervezõ Bizottságának
munkájában, mint önkormányzati delegált.

– Bizottsági tagként, majd elnökként, több mint ötven közbeszerzési
eljárás lefolytatásában mûködtem közre.

– Bizottsági elnökként Szarvas Város egész lakosságának érdekében
kezdeményeztem a területi áramszolgáltatóval való szorosabb együtt-
mûködést.

– Támogattam, és folyamatosan nyomon követtem az új Rendezési és
Szabályozási Terv elkészültét. Ez azért is fontos, mert meghatározza
a város egyes területeinek a jövõjét. Ennek a tervnek az elkészülte, és
a 2006. évi elfogadása után tudtunk csak bizonyos további elképzelé-
sek tervbe öntéséhez hozzákezdeni.

– Nagyon sok fejlesztéshez kapcsolódó pályázat megírásban személye-
sen is részt vettem.

– Rendszeresen tartottam képviselõi fogadóórákat, bár utóbb rá kellett
jönnöm, hogy sokkal hasznosabb, ha egyes utcák közösségeinek tar-
tok megbeszéléseket. Mivel az elmúlt idõszakban ez a gyakorlat be-
vált, támogatásuk esetén is ezt kívánom folytatni.

– A fogadóórákon felmerült kérdéseikben (út és járdajavítások, belvíz-
elvezetés problémái, stb.), ügyeikben (építményadó, birtokviszonyok
tisztázása, stb.) eljártam. Szintén az itt elhangzottak alapján igyekez-
tem az érdekeiket képviselni, a fejlesztési irányokat kijelöltetni, a ter-
veket elkészíttetni.

– Szükséges és régi probléma a körzet földútjainak szilárd burkolattal
történõ ellátása. A Partizán és a Néphadsereg utca útépítésének tervei
már rendelkezésre állnak, és folyamatban van a Dobó, Madách Imre
és Rét utcák tervezésének elõkészítése is. Mára már a Hunyadi János
utca megnövekedett forgalma igényként veti fel az utca korszerûsíté-
sét, szélesítését.

– A Bartók Béla utcán nem csak az útépítést, de a belvízelvezetés, vala-
mint az utca nyomvonalának kialakítását is meg kell oldanunk. Itt a
tervezés elõtt még rendezni kell a tulajdonviszonyokkal kapcsolatban
felmerülõ kérdéseket is.

– A belvíz elvezetõ rendszer hiányosságainak pótlása leginkább komp-
lexen, városi szintû fejlesztéssel lehetséges.

– Az „Elõre” pálya környékének és a hozzá kapcsolódó épületnek a
fejlesztése is régi igény. Szintén itt lehetne kialakítani egy játszóteret.
Sajnos ennek megvalósítása az elmúlt ciklusban nem sikerült.

Mint képviselõ sokat dolgoztam a városunkért, Önökért az elmúlt évek-
ben. Kérem szavazataikkal támogassanak a 2006. október 1-i választá-
son, hogy jövõben is képviselhessem Önöket, fenntartva a megkezdett és
folyamatos fejlõdés lehetõségét. Bizalmukat elõre is köszönöm.

Hodálik Pál

Tisztelt Választóim!
Besenczy Zoltán vagyok a 9. sz. vá-

lasztókerület Önök bizalmából megvá-
lasztott képviselõje és egyben a 2006.
október 1-jei helyhatósági választások
képviselõ jelöltje.

Az elmúlt 4 évben a város pénzügyi
helyzete nem tette lehetõvé, hogy a kép-
viselõk képviselõi alappal rendelkezze-
nek amit saját választókerületük javára
fordíthattak volna. Ez különösen az
olyan választókerületeket sújtotta mint
az én körzetem, hiszen ebbõl a pénzbõl

lehetett volna támogatni a kisebb beruházásokat mint pl. járdák javí-
tása, ivóvíz hálózat bõvítése, utak árkok javítása stb. Kákától Bezinán
keresztül Csipkársoron át a Hosszúsorig.

Engedjék meg, hogy számot adjak arról a munkáról amit a 4 év
során végeztem – külön kiemelve a választókerületemben elért eredmé-
nyeket.
– Ezüstszõlõ III. sor útépítés SAPARD támogatással cca. 40 mFt értékben;
– Ezüstszõlõ II. sor felújítása – Ezüstszõlõ Északi összekötõ út SAPARD

támogatással közel 70 mFt értékben;
– Siratói bekötõút felújítása illetve továbbépítése AVOP pályázat se-

gítségével 70 mFt értékben;


